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ZAPISNIK 
5. redne seje Študentskega sveta Pravne fakultete Univerze v Ljubljani 

 
Seja je potekala v petek, 11. 6. 2021, ob 9.00 uri v senatni sobi Pravne 

fakultete. 
 
 
 
Na seji so bili prisotni:  
Urban Lečnik Spaić, Kristjan Briški, Nika Podakar, Sara Gorinjac, Andrej Fatur, Žiga 
Hrovat, Neža Avbelj. 
 
Opravičeno so bili odsotni:  
Kiar Istinič, Beluar Nasufi. 
 
 
Predlagani dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda;  
2. potrditev zapisnika 4. redne seje ŠSPF in 3. korespondenčne seje; 
3. pritožbe študentov; 
4. poročilo študentov predstavnikov v delovnih telesih Senata PF;  
5. izvedba študijskega procesa v študijskem letu 2021/2022;  
6. študentska mnenja v postopkih habilitacij; 
7. razno 

 
 
 
 
 
  



  

 

Sejo je začela predsednica ŠS PF Sara Gorinjac s pozdravom vseh prisotnih na 5. 
redni seji študentskega  sveta Pravne fakultete in potrdila, da je ŠSPF sklepčen. 
 
Ker na tej točki ni bilo pripomb, je predsednica dala sklep na glasovanje. 
 

1. Potrditev dnevnega reda 
 
Predlog sklepa št. 1:  
Potrdi se predlagani dnevni red 5. redne seje. 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 7 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 1 sprejet. 
 

2. Potrditev zapisnika četrte redne seje ŠSPF. 
 
Predlog sklepa št. 2:  
Potrdi se zapisnik 4. redne seje ŠSPF z dne 20. 4. 2021 in zapisnik korespondenčne 
seje. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 7 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 
 
Sklep št. 2 sprejet. 
 

3. Pritožbe študentov 
 
Pri tej točki smo ugotovili, da profesorji v večini upoštevajo 14 dnevni rok za 
sporočanje načina izvedbe izpita. Pri enem od izpitov pri predmetu Kazensko 
materialno pravo je bilo premalo fizičnega prostora za odgovarjanje, kar pa se je pri 
naslednji izvedbi izpita popravilo. 
 

4. Poročilo študentov predstavnikov v delovnih telesih Senata PF 
 

Na seji Komisije za študijske zadeve je potekala razprava o omejitvi prijav na izbirnih 



  

 

predmetih. Ker pri tej točki ni bilo strinjanja na komisiji, bodo o tem govorili na 
naslednji seji komisije v septembru. Študentska predstavnika v omenjeni komisiji 
Nika Podakar in Andrej Fatur sta nasprotovala zmanjševanju števila študentov po 
posameznih izbirnih predmetih in glasovala proti uvedbi t.i. kapic.  
Na Senatu so prav tako razpravljali o tej temi, kjer so bili proti omejitvi le študentje. 
Argumentacija profesorjev je, da se v nasprotnem primeru neenakomerno obiskuje 
izbirne predmete.  
 
Na Komisiji za študijske zadeve so prav tako govorili o povečanju števila 
mentorirancev pri posameznem profesorju pri magistrskih nalogah. Profesorji se s 
tem ne strinjajo, argument pa je, da se morajo razvijati tudi druga pravna področja 
 
Na seji so govorili tudi o uvedbi enotnega citiranja na fakulteti. Predlog je bil, da se 
uvede enotna priporočila za citiranje, da se tekom študija na PF UL uporabljajo enaki 
standardi. Enotnih priporočil niso želeli sprejeti, Nika Podakar in Urban Lečnik Spaić 
pa ste se javila, da bosta pripravila vsaj neformalna priporočila, ki bi študentom 
služila v pomoč. 
 

5. Izvedba študijskega procesa v študijskem letu 2021/2022 
 
Vodstvo fakultete nam je poslalo predlog izvedbe študijskega procesa v letu 
2021/2022, v pripravo katerega študentje nismo bili vključeni. Poslali so dokument s 
tremi predlogi izvedbe, ki pa niso bili dodelani. Zato bo ŠS začetek julija poslal na 
predlog vodstvu fakultete in preveril kje se mnenja absolutno krešejo.  
 
 

6. Študentska mnenja v postopkih habilitacij 
 
Na tej točki, je ŠSPF obravnaval študentsko mnenje v postopku habilitacije. 
Predsednica je prisotne pozvala k razpravi, vsa podana mnenja so se skladala s 
študentskim mnenjem.  
 
Predlog sklepa št. 3:  
ŠSPF sprejema pozitivno študentsko mnenje v postopku habilitacije za prof. Katjo 
Filipčič. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 7 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 



  

 

 
Sklep št. 3 sprejet. 
 

7. Razno 
 
Pri tej točki je predsednica poročala, da so na ŠSUL govorili o tem, da pogoj PCT 
za izpite ni obvezen in ga tako tudi fakultete ne morejo preverjati. Prav tako je 
dodala, da se glede problematike nove zakonodaje za tuje študente s tem ukvarja 
UL. Prav tako je na ravni UL v teku priprava nove strategije. Dodala je še, da se je 
na ravni ŠSUL pripravilo nov obrazec za habilitacijska mnenja, ki je le oblikovne 
narave.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 10.40. 
Ljubljana, 11. 6. 2021 
 
 
Urban Lečnik Spaić          Sara Gorinjac 
Tajnik ŠSPF                   Predsednica ŠSPF 

 


